
در بازی مقابل 
آلومینیوم در اراک 
چه شرایطی را برای 

پرسپولیس متصورید؟
آلومینیوم هم شبیه 

فولاد بازی می کند و 
در دفاع بسیار قوی 

و البته در ضد حملات 
بسیار خطرناک تر از 

تیمی حتی مانند فولاد 
کار می کند و در این 
بین اگر پرسپولیس 

نتواند از لایه های 
پرتعداد دفاعی حریف 

با پلن های مختلف رد 
شود با مشکل مواجه 

خواهد شد.
به موضوع خوبی 
اشاره کردید چون 

خیلی از کارشناسان 
مشکل پرسپولیس 

را به نداشتن پلن های 
مختلف برای خلق حمله 

اشاره داشتند!
باید بازیسازی در یک 

سوم میانی حریف 
یا یک سوم دفاعی 
حریف اراکی انجام 

شود تا پرسپولیس به 
موفقیت برسد و انجام 

بازی مالکانه فقط در 
چنین شرایطی نتیجه 

خواهد داد. در هر 
حال دو بازی قبلی به 
دل پرسپولیسی ها 

نچسبید اما امیدوارم 
با پیدا کردن ایرادهای 

قبلی حتماً مشکلات 
برطرف شده و تیم با 
کسب برد در اراک به 

شرایط خوبش بازگردد.

ZOOM

برد تیم نوجوانان
تیم فوتبال نوجوانان پرسپولیس 
موفق شــد در بازی روز سه شــنبه 
را  نمهــر  یرا ا میــد  ا تیــم  خــود 
شکســت دهــد. تیــم آشــوبی دو 
گل در نیمــه اول زد و یــک گل 
در نیمــه دوم تــا بــا نتیجــه ســه بر 
صفــر پیــروز شــود. ایــن اتفــاق در 
شرایطی رخ داد که تیم نوجوانان 
پرســپولیس از دقیقــه 40 ده نفره 

بــازی می کــرد.

 
سفر هوایی به اراک

در دو سال گذشته پرسپولیس با 
ســفر زمینــی و با اتوبــوس به اراک 
رفــت چــرا کــه بازیکنان بــا حضور 
در ورزشــگاه شــهید کاظمــی و 
بعــد از تمریــن در مســیر حرکــت 
بــه ســمت اســتان مرکــزی قــرار 
داشتند اما این بار قرار است تیم 
بــا هواپیما به اراک برود. البته اگر 
پرواز ســرخ ها چارتر باشــد شــاید 
طی کردن این مســیر نسبتاً کوتاه 
علافــی چندانی بــرای اعضای تیم 

نداشــته باشد.

 
بی خبری باشگاه از 

تصمیم خانبان

بــا اینکه بــه نظر می رســد مهرداد 
خانبــان دوبــاره در نقــش آنالیــزور 
بــا کادر فنــی تیــم ملــی همــکاری 
ه  مــا در باشــگا خواهــد کــرد ا
پرســپوولیس کسی از این مسأله 
خبر ندارد. یکی از اعضای باشگاه 
پرسپولیس گفت خانبان هنوز در 
ایــن بــاره چیزی به ما اعلام نکرده 
اســت. البتــه حضــور خانبــان در 
تیــم ملــی منافاتــی بــا حضــورش 
در بازی هــای پرســپولیس نــدارد 
و ظاهــراً ســختگیری هایی کــه در 
مــورد کریم باقری شــد در مورد او 

نمی شــود.

 
سیدجلال هم 

هست

پرســپولیس در شــرایطی به اراک 
هــد رفــت کــه ســیدجلال  خوا
حســینی هم در این ســفر کاروان 
پرســپولیس را همراهــی خواهــد 

کــرد. 
کاپیتان پیشین پرسپولیس که 
در روزهــای اخیر در کلاس های 
بــا  رد،  مربیگــری حضــور دا
هماهنگــی صــورت گرفتــه در 
ســفر بــه اراک حضــور خواهــد 

داشــت. 
ی  س هــا کلا ز  ا ره  و د یــن  ا
مربیگــری درجــه C آســیا روز 
دوشــنبه هفتــه آینــده بــه پایان 

خواهــد رســید.

 
پرسپولیس 

مصدوم ندارد
بعــد از دو بــازی بالاخــره همــه 
بازیکنان پرســپولیس برای دیدار 
لومینیــوم اراک آماده انــد و  بــا آ
م  و مصــدو ســرخ ها محــروم 

ندارنــد. 
البتــه وضعیــت پورعلــی گنجــی 
مشــخص  رصــد  د صد ز  هنــو
نیســت اما تیــم بازیکــن مصدوم 
نــدارد. وحید امیــری نیز همچنان 
مشــغول تمرینــات اختصاصــی 
اســت امــا پاکدل در شــرایط بازی 

قــرار دارد.

 zخبر

اینطور که به نظر می رســد داســتان انتقال 
شــیخ دیاباتــه بــه پرســپولیس تــا حــدود 
زیــادی منتفــی اســت یــا حداقــل اینکــه تــا 
وقتی زیاده خواهی واسطه ها ادامه داشته 
باشــد ایــن انتقــال صورت نمی گیــرد. عصر 
روز سه شــنبه اخبــار مربــوط بــه دیاباتــه 
حاکــی از بــالا رفتــن ناگهانــی  قیمتــش بــود 
هــر چنــد صــورت قضیــه اینگونــه مطــرح 
شــد که او مشــکل خانوادگی دارد یا باید از 
همســرش اجــازه بگیرد. به هــر حال دیروز 
مدیرعامــل پرســپولیس حرف هایــی زد که 
بــه صــورت غیرمســتقیم بــه بحــث جــذب 
دیاباتــه اشــاره می کــرد و اینکه باشــگاه زیر 
بــار حــرف دلالان نخواهــد رفــت. درویــش 

ابتــدا دربــاره اقدامات باشــگاه بــرای جذب 
بازیکــن جدیــد گفــت: مذاکــرات در حــال 
انجام است و در هماهنگی با هیأت مدیره 
و ســرمربی پیــش مــی رود. آن چــه مســلم 
اســت ایــن کــه بــا توجــه بــه خواســت آقای 
گل محمدی نســبت به جــذب مهاجم دوم 
اقــدام می کنیــم تــا برنامه ایشــان در نقل و 
انتقــالات کامــل محقــق شــود. مدیرعامل 
پرســپولیس اضافــه کــرد: می خواهــم بــا 
هــواداران راحــت صحبت کنم. واســطه ها 
در جریــان مذاکــرات از موج های خبری که 
در رســانه ها و شــبکه های اجتماعــی به راه 
می افتــد بــرای گرفتــن دســت بالاتــر برابــر 
باشــگاه ها از جملــه پرســپولیس اســتفاده 

می کننــد. ایــن موضــوع بایــد مــورد توجــه 
هــواداران قــرار بگیــرد. نمی توانیــم بــرای 
نجــات خودمــان در شــبکه های اجتماعــی 
یا درســت کــردن وجهه، پرســپولیس را زیر 
بار هر شــرایطی ببریم، چــون در بلندمدت 
قطعــاً ضربــه می زنــد و اهــداف هــم محقق 
نمی شــود؛ ولــی حتمــاً برنامــه خــود بــرای 
حضــور مهاجــم جدیــد را عملــی می کنیم و 

کارهــا طبــق روال پیــش مــی رود.
درویــش در  پایــان صحبت هایــش دربــاره 
شــرایط تیــم گفــت: ارزیابــی مــا ایــن بــوده 
و هســت کــه کادر فنــی کامــلا مســلط بــه 
شــرایط اســت و هدفمنــد و بــا برنامه پیش 
مــی رود. مــا تازه در شــروع فصل هســتیم. 

دســتپاچه شــدن فقط کار تیم را ســخت تر 
می کنــد. بایــد متوجه این مســائل باشــیم. 
طبیعی است که بعضی هم با تاثیر روی هر 
یــک از ما بخواهند با ترســاندن هــواداران، 
تیــم را زیــر فشــار ببرنــد. اســترس بــرای 
نتیجــه مســاله همیشــگی بــرای هــواداران 
اســت ولــی مجموعه تیم پرســپولیس اعم 
از کادر فنــی و بازیکنــان، هوشــیار و از روی 
برنامــه جلــو می روند. من عمیقا احســاس 
می کنــم پرســپولیس هیجان انگیــزی را در 
لیگ امســال خواهیم دیــد هر چند به نظر 
می رســد بعضی، از همین حالا شمشــیر از 
رو بسته اند و خارج از عرف حرفه ای فوتبال 

دنبــال برنامه هــای دیگری هســتند.

سیاست باشگاه پرسپولیس در مواجهه با دلال های اطراف دیاباته:

برای نجات خودمان در شبکه های اجتماعی زیر بار هر شرایطی نمی رویم

 zسوژه

با اینکه فیفا آی تی سی و کارت بازی او را صادر کرد اما دوباره بحث محرومیت 
قبــل یــا بعــد از آی تی ســی را پیــش کشــیدند باشــگاه هــم مجبــور شــد در ایــن 
خصــوص اســتعلام کنــد. بــا ایــن حــال تا دیــروز خبــری از جواب این اســتعلام 
نشــد تــا یحیــی بداند بــرای بازی ســوم مرتضی را خواهد داشــت یا نــه. به نظر 
می رســد این بلاتکلیفی تا امروز هم ادامه داشــته باشــد اما پرســپولیس قبل 

از ســفر بــه اراک بایــد ایــن مســأله را روشــن کنــد و بداند کــه او را ببرند یا خیر.

قبل از پیوســتن لوکادیا او گران ترین بازیکن پرســپولیس بود و با توجه به سر 
و صــدای زیــاد انتقالــش به جمع ســرخ ها انتظار از او فوق العاده بالاســت اما 
طی دو بازی گذشــته نتوانســت کار خاصی از پیش ببرد تا جایی که گفته شــد 
دوست دارد در جناح چپ بازی کند. با این حال موقعیتی که او به دست خود 
در بــازی با فولاد از دســت داد باعث شــد برخی پیشکســوتان هــم از صادقی 
انتقاد کنند که باید دید در بازی سوم این انتقادها او را به حرکت در می آورد؟

مهدی رمضانی سخنگوی ذوب آهن در مورد شایعه مختومه شدن شکایت 
ایــن باشــگاه از ســینا اســدبیگی به دلیــل ثبت و صــدور کارت بــازی بازیکنان 
گفــت: اصــلاً چنیــن مســأله ای صحــت نــدارد و تیــم حقوقــی باشــگاه پیگیر 
شــکایت ســینا اســدبیگی اســت و این شــکایت شــامل مرور زمان نخواهد 
شــد کــه بــا پایــان زمــان ثبــت و صــدور کارت بــازی بازیکنــان به پایان برســد. 
باشگاه شکایت خود را از این بازیکن تا حصول نتیجه پیگیری خواهد کرد.

مرتضی پورعلی گنجی سعید صادقی سینا اسدبیگی

دوباره بلاتکلیف تا دقیقه 90 انتقادها تکانش می دهد؟ ذوب آهن بی خیال شکایت نشده
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خیلی خوب در امیدها چهره 
شدی و به تیم بزرگ ها رسیدی.

 بلــه بایــد از منصــور هاشــمی مربــی 
خــودم در تیــم امیــد تشــکر ویــژه ای 
داشته باشم که خیلی برای من زحمت 
کشید و ایراداتم را برطرف کرد تا بتوانم 
فرصت بازی در بهترین تیم ایران یعنی 
بزرگسالان پرسپولیس را پیدا کنم و در 
این تیم هم با بهترین مربی ایران یعنی 
آقــا یحیــی فرصــت کار کــردن و تمریــن 
زیــر نظــر این مربی بــزرگ را پیــدا کنم.

آقا یحیی خیلی سخت بازیکن 
از امید ها قبول می کند. چطور 
توانستی نظر ش را جلب کنی؟

 از فصــل قبــل فرصت تمرین و بازی در 
تیــم بزرگســالان را پیــدا کــردم و از ایــن 
بابت احساس خیلی خوبی دارم. واقعاً 
ایــن را از تــه قلبم می گویم که آقا یحیی 
از لحــاط فنــی و شــخصیتی و اخلاقــی 
خیلی مربی خوبی اســت. تمام فوتبال 
هم در فن و تکنیک خلاصه نمی شــود 
و ســرمربی ما هم روی مســائل اخلاقی 
تأکیــد ویــژه ای دارد و مــن هــم ســعی 
کردم همیشــه اصول اخلاقی را رعایت 

کــرده و بازیکن منضبطی باشــم.
تکنیک خیلی خوبی  داری. این 

مسأله در تو ذاتی است؟
 بلــه از ابتــدا تکنیکی بــودم اما مربی ام 
در تیــم امیــد و آقــا یحیــی روی مــن 
خیلــی بــه لحاظ روانی و فنــی کار کردند 
و اعتمــاد به نفــس لازم را به من دادند.

در چه پست هایی توانایی بازی 
داری؟

 در پســت هافبــک راســت و چــپ و 
فــوروارد و هافبــک تهاجمــی و پشــت 
فــوروارد راحــت می توانــم بــازی کنــم.

پست اصلی ات چیست؟
  فکر می کنم در پســت هافبک پشــت 
فوروارد راحتم و قادرم در آنجا به شکل 
کامل تری توانایی هایم را نشــان دهم.

در امیدهای پرسپولیس چند 
گل زدی؟

 در آخریــن فصلــی کــه در تیــم امیدهــا 
بــازی کــردم به دلیل کرونــا بازی ها فقط 
در دور رفــت برگــزار شــد و مــن هــم در 
15،14 بــازی کــه به میــدان رفتم 13 گل 
و 7 پنالتــی بــرای تیمــم گرفتــم کــه فکر 

می کنــم آمــار خوبی باشــد.
در پرسپولیس چه کسانی 

الگوهایت هستند؟
 شــخصیت آقــا ســید را خیلــی دوســت 
دارم و همیشه سعی کردم از ایشان یاد 
بگیــرم. در کنار ایشــان من بــازی وحید 
امیری را خیلی دوست دارم و از سبک و 
ســیاق بازی شــان خیلی خوشم می آید.

اما پست و نوع بازی ات تکنیکی 
است که باید از هافبک ها 

الگو برداری کنی.
 از علــی کریمی خیلی الگو برداری کردم 
و ایشــان را هــم خیلــی دوســت داشــته 
و دارم امــا بــرای موفقیــت ســعی کــردم 
همیشــه با ذهنیــت خودم پیــش بروم 

و بــه قولــی خودم باشــم.
در بین بازیکنان خارجی چه 

بازیکنانی را خیلی دوست داری؟
 مسی و نیمار را خیلی دوست دارم.

در بازی مقابل فجر در کنار لوکادیا 
دو گل زدید.

 گلزنی همیشــه با پیراهن پرســپولیس 

لذتبخــش اســت. لوکادیــا هــم بازیکن 
خیلــی خــوب و بزرگی اســت و امیدوارم  
هــر چه زودتر بــه آمادگی آرمانی برســد 

و خــودش را نشــان دهد.
مقابل اراک به برد می رسید؟

 روحیــه تیــم بســیار بالاســت و فقــط 
روحیــه بــرد اســت. بــا تمرینــات خیلــی 
برنــده   ً بــی کــه داشــتیم حتمــا خو
می شویم و بردهایمان را آغاز می کنیم. 
در دوبــازی قبلــی هــم فکــر می کنم اگر 
کمــی خوش شــانس تر بودیــم برنــده 

می شــدیم.
در دربــی امیدهــا گل زدی. بــه گلزنــی در 

دربــی بزرگ هــا هــم فکــر می کنــی؟
 بله یک بار.امیدوارم.

محمــد عمــری هافبــک نفــوذی تیــم پرســپولیس که در تیم امیدها به مربیگری منصور هاشــمی مربی وقت پرســپولیس چهره شــد از 
فصــل قبــل در لیســت پرســپولیس قــرار گرفــت و هــر بــار که توســط یحیی به بــازی گرفته شــد چهره خیلی خوبــی را از خــود به نمایش 

گذاشــت. بــه بهانه همین درخشــش بــا پدیده پرســپولیس گفت و گویی اختصاصی داشــتیم.

مهدوی کیا: کادر فنی آشفتگی ذهنی داشت

لواندوفسکی هم در 
پرسپولیس موفق نمی شود

هــادی مهدوی کیــا مدافــع راســت ســابق پرســپولیس معتقــد اســت ســرمربی پرســپولیس رزومــه کاری خوب و مشــخصی دارد 
و به دلیــل شــناخت کاملــی کــه از گل محمــدی دارد معتقــد اســت نبایــد بــا دو بــازی در رابطــه با شــرایط فنــی یک مربی نظــر داد.

چرا پرسپولیس نتوانسته در دو بازی قبلی اش نتایج خوبی کسب کند؟
یحیی مربی باتجربه با رزومه کاری قوی اســت و شــرایط فنی و توانایی فنی 

بالایــی دارد بنابرایــن نباید بــا دو بازی او را قضاوت کرد.
اما به هر حال مسئول اول فنی تیم سرمربی اش محسوب می شود.

شــاید ایــن مســائلی که گفتیــد به کوچینگ ارتباط داشــته باشــد؛ این یعنی 
اینکه خیلی مهم است بازیکنان جدید آن کارهایی که مربی از آنها خواسته 
را در زمیــن مســابقه پیــاده کننــد. در دو بــازی قبلی هم آقــا یحیی کنار زمین 
نبــود؛ موضوعــی کــه حتمــاً در روند تیم تأثیر گذار اســت. پرســپولیس تیمی 
اســت کــه سیســتم بــازی اش هجومــی اســت و اســاس کار مربــی اش هــم 
سیســتم تهاجمی بوده اســت اما همین سیســتم تهاجمی هم باید با خلق 
موقعیت زیاد و برد همراه باشد که در این فاز موفقیتی کسب نشده است.

سال ها دفاع راست بازی کردید چرا دانیال که یکی از بهترین مدافعان 
راست بود در پرسپولیس هیچ توفیقی نداشته است؟!

دقیقاً به نکته خوبی اشــاره داشــتید چون واقعاً دانیال همیشــه در محوطه 
جریمــه حریفــان بــود امــا فعلاً نتوانســته در کارش موفق باشــد کــه باید این 
ایــراد هــم بــه شــکل جــدی برطــرف شــود. بعضی هــا معتقدند پرســپولیس 
ضعــف گلزنــی دارد امــا بزرگترین مشــکل فعلی پرســپولیس خلق موقعیت 

ایجــاد نکردن اســت.
چرا در تیمی که موقعیت زیاد خلق می شد یکی دو فرصت گل در هر 

بازی برای مهاجمان پرسپولیس درست نمی شود؟!
بله واقعاً در ارســال در عمق یا در بقیه مســائل مشــکل داشــتیم. اســم و نام 
پرســپولیس همیشــه با کارهای تهاجمی همراه بوده اما تیم پرسپولیس در 
بازی با فولاد اصلاً خوب بازی نکرد به شــکلی که حتی پنجاه هزار تماشــاگر 
حاضر در میدان هم حوصله تشــویق تیمشــان را نداشــتند و حس هجومی 
در تیــم دیــده نمی شــد بــه شــکلی کــه هــر دو مربی بــا تعویض هــای زیاد به 

فکر حفــظ نتیجه بودند.
اما به هر حال در تیم های بزرگ هواداران صبوری زیادی در صورت عدم 

نتیجه گیری انجام نمی دهند.
ایــن حــرف کارشناســی نیســت کــه در دو بــازی کــه ســرمربی تیم نبــوده و از 
نشســتن روی نیمکــت محــروم بــوده یــک مربــی را قضــاوت کنیــم و به نظر 
مــن در غیــاب یحیــی در دو بــازی قبلــی آشــفتگی ذهنــی روی نیمکــت برای 
هدایــت بازیکنــان وجود داشــت و کادر فنی پرســپولیس در غیاب یحیی به 

هیــچ وجــه روی نیمکــت موفــق نبود.
با حضور لوکادیا مشکل گلزنی پرسپولیس حل می شود؟

اگر لواندوفسکی هم بیاید اما توپ به او نرسد باز هم این مهاجم نمی تواند 
توفیقــی در گلزنــی داشــته باشــد. در واقــع مهاجــم بــدون خلــق موقعیــت 

نمی توانــد شــق القمر کند.

عمری: آقا یحیی فنی و اخلاقی مربی خوبی است

از علی کریمی 
الگو برداری کردم

مسعود قراگزلو
خبر نگار

ناصر  قراگزلو
خبر نگار


